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Хрысціянская думка  

 Андрэй Мікалаеў-Пашкевіч, 
   facebook “Каталікі Беларусі”
    Согласиться, чтобы Бог ворвался в твою жизнь, никогда не бывает легко. В мире,
который само человечество сделало жестоким и беспощадным, мы, христиане, если
должны проявлять какую-то власть, то только ту, которую я называю “властью сердца”,
состраданием. Бог есть наш Отец, и, в сущности, Мария дала Иисусу две вещи, которые
Отец не мог дать: улыбку и слезы. 
   
    С. Рэната, назарэтанка
    Веру трэба ўзмацняць і паглыбляць, бо той, хто не ідзе наперад, адыходзіць назад. З
веруючым чалавекам таксама, як і з футбалістам ці скрыпачом: калі ён не трэніруецца на
працягу года ці двух, то вельмі шмат забывае i губляе навык, так што пазней яму цяжка
нагнаць адставанне. Так і з верай. Калі яе не паглыбляць, не ўзмацняць і не пашыраць, з
часам можна стаць рэлігійным малаграматным. А такіх сярод сучасных вернікаў, на жаль,
шмат.  
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